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ΑΛΜΩΠΙΑΣ

Αριθμ.Απόφ. 83/17 ΘΕΜΑ     :   Χαρακτηρισμός θέματος,  μη συμπεριλαμβανομένου στην ημερήσια 
διάταξη ως κατεπείγοντος προς συζήτηση και που αφορά στην: «Ενεργοποίηση 
Πάγιας  Προκαταβολής  για  τους  Προέδρους  Τοπικών  Κοινοτήτων  Δήμου 
Αλμωπίας»

Στην  Αριδαία και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα 21 Απριλίου 2017, ημέρα Παρασκευή και ώρα 
18.00΄  (6.00 μ.μ.) συνεδρίασε τακτικά το Δημοτικό Συμβούλιο Αλμωπίας, ύστερα από έγγραφη πρόσκληση 
του Προέδρου με αριθμό 7780/13-4-2017,   που δόθηκε στον καθένα δημοτικό σύμβουλο και σε Προέδρους 
Τοπικών  Διαμερισμάτων  χωριστά,    σύμφωνα  με  τα  άρθρα  67  του  Ν.3852/2010  και  του  άρθρ.  95  του 
Ν.3463/2006 (Κ.Δ.Κ).   
Παρόντος και του Δημάρχου κ. Μπίνου  Δημητρίου,  διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο του Δ.Σ., πως υπήρχε 
νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο είκοσι επτά (27)  μελών παραβρέθηκαν είκοσι πέντε (25) μέλη και 
ονομαστικά οι:
 ΠΑΡΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ

1- Σωτηριάδης Συμεών  - Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου
2- Ουργαντζόγλου Απόστολος
3- Αβραμίκας Στέφανος
4- Κετικίδης Ιωάννης
5- Χουρσόγλου Χρήστος

6-  Μπάτσης Χρήστος

7-  Γούδης Γεώργιος

8-  Σαββίδης Γεώργιος

9-  Τσιμτσιρίδης Γεώργιος

10-  Βέσκος Δημήτριος

11-  Χατζηγιαννίδης Γεώργιος

12-  Δόντσος Χρήστος

13-  Γεωργίου Χρήστος

14-  Ρώσσης Ιωάννης

15-  Ζιάκα – Βαλιανάτου Μαρτίνα Κωνσταντίνα

16-  Ζαχαριάδης Κων/νος

17-  Πασόης Δημήτριος

18-  Καλδερεμτζή Δέσποινα

1

ΑΔΑ: ΩΠΕ7ΩΨΩ-8ΟΘ



19-  Μπαγκή Αικατέρινη

20-  Ιωαννίδης Ιωάννης

21-  Νικολαϊδης Κων/νος
22- Μπογδάνης Μιχαήλ

23-  Ασβεστόπουλος Δημήτριος 

24-  Αμπάρη Γεωργία

25-  Κόγιος Ανδρέας
   ΑΠΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ

1. Θεοδωρίδης Αναστάσιος
2. Παρούτογλου Νικόλαος

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ
● Ταρασίδης Γρηγόριος – Δημοτικής Κοινότητας Αριδαίας
● Δρένος Διονύσιος-Τοπικής Κοινότητας Αρχαγγέλου
● Ματζηρίδης Βασίλειος -Τοπικής Κοινότητας Βορεινού
● Καμαριέρης Κρυστάλλης  – Τοπικής Κοινότητας Δωροθέας 
● Ουργαντζόγλου Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Θηριόπετρας
● Βένου Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Ίδας
● Κωνσταντινίδης Αντώνιος – Τοπικής Κοινότητας Κωνσταντίας
● Μποτσφάρης  Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Λουτρακίου
● Αλεξίου Σοφία- Τοπικής Κοινότητας Λυκοστόμου
● Μπαρμπαγιάννης Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Πιπεριάς
● Γιουρούκη Μαρία – Τοπικής Κοινότητας Προμάχων
● Παππάς Χρήστος- Τοπικής Κοινότητας Σαρακηνών
● Μήντσης Νικόλαος-Τοπικής Κοινότητας Σωσάνδρας
● Δέλλιος Δήμος – Τοπικής Κοινότητας Τσάκων

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ, δέκα έξι  (16),
οι οποίοι προσκλήθηκαν  νόμιμα σύμφωνα με την παρ.8 του άρθρ. 67 του  Ν.3852/2010.

Στη  συνεδρίαση παραβρέθηκε η δημοτική υπάλληλος  Θεοδωρίδου Κ. Μεταμόρφη,  για την τήρηση 
των πρακτικών.

Παρόντες  στην  συνεδρίαση  ήταν  και  οι  Ειδικοί  Συνεργάτες  του  Δημάρχου,  κα Χατζηπαντελιάδου 
Ειρήνη και ο κ.Μπίνος Αναστάσιος

Παρούσα στην συνεδρίαση ήταν η Δ/ντρια Διοικητικών Υπηρεσιών του Δήμου, κα Μπεγλοπούλου 
Όλγα. 

Τα τρία θέματα εκτός ημερήσιας διάταξης, ομόφωνα αποφασίστηκε να συζητηθούν πριν τα θέματα 
ημερήσιας διάταξης.

Ο  κ.  Μπογδάνης  Μιχαήλ  και  ο  κ.  Χουρσόγλου  Χρήστος  αποχώρησαν  μετά  την  ψήφιση  του  1ου 
θέματος εκτός ημερήσιας διάταξης και προσήλθαν κατά την συζήτηση του 2ου θέματος ημερήσιας διάταξης.

Πριν την ψήφιση του 3ου θέματος ημερήσιας διάταξης αποχώρησε ο κ. Νικολαϊδης Κων/νος
              Μετά την ψήφιση του 3ου θέματος ημερήσιας διάταξης αποχώρησε ο κ. Χουρσόγλου Χρήστος.
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Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου εισηγούμενος το 01ο θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης,  έθεσε 
υπόψη του Δημοτικού Συμβουλίου τα εξής :

Με την παρ. 7 του άρθρ. 67 του Ν. 3852/2010 ορίζονται τα εξής :
«7. Ο πρόεδρος καταρτίζει την ημερήσια διάταξη. Στην ημερήσια διάταξη αναγράφονται υποχρεωτικά και όλα 
τα θέματα που προτείνει ο Δήμαρχος,  η εκτελεστική επιτροπή,  καθώς και η οικονομική επιτροπή και η 
επιτροπή ποιότητας ζωής.  Το δημοτικό συμβούλιο έχει δικαίωμα να αποφασίζει,  μετά από σχετική πρόταση-
εισήγηση του προέδρου ή του Δημάρχου ή συμβούλου επικεφαλής δημοτικής παράταξης και χωρίς συζήτηση, 
με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του, ότι ένα θέμα το οποίο δεν είναι γραμμένο 
στην ημερήσια διάταξη είναι κατεπείγον,  να το συζητήσει και να πάρει απόφαση για αυτό με την ίδια 
πλειοψηφία, πριν από την έναρξη της συζήτησης των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης.  Κατά προτεραιότητα 
και πάντα μετά το Δήμαρχο εκφράζουν τις απόψεις τους οι επικεφαλείς των παρατάξεων, σύμφωνα με τη σειρά 
εκλογής.»
Βάσει των ανωτέρω, πριν τη συζήτηση των θεμάτων ημερήσιας διάταξης,  ο Πρόεδρος Δ.Σ. έδωσε τον λόγο 
στον κ. Χουρσόγλου Χρήστο ο οποίος ανέφερε τα εξής : “όταν έβαλα το ερώτημα και είπα κοντολογίς το βάζω  
σε  ψήφιση.  Η πολιτική  πράξη  είναι  το  αποτέλεσμα  που  μετράει.  Στην  πολιτική πράξη  εδώ  έχουμε  συνέχεια.  
Θεωρώ λοιπόν ότι ήρθε η ώρα και η στιγμή ο κάθε Δημοτικός Σύμβουλος εδώ καθαρά και δημόσια, ανεξάρτητοι  
είμαστε και προερχόμαστε από τους πολίτες να πούμε με σαφήνεια με την ψήφο μας  αν το πιστεύουμε πραγματικά  
και να δώσουμε εντολή και στον αρμόδιο Αντιδήμαρχο και στις υπηρεσίες   να γίνει πράξη. Και μάλιστα ζήτησα κ.  
Πρόεδρε και βλέπω, γιατί έτσι όπως το είδε ο Δήμαρχος...  είπε ότι εγώ είναι σύμφωνος από το ξεκίνημα της  
θητείας...Εγώ λοιπόν έστω και έτσι δεν λέω να δοθούν αναδρομικά,  καταθέτω λοιπόν πρόταση προς ψήφιση  
συγκεκριμένη για τα 2.000 ευρώ να πάρουν οι Πρόεδροι....αυτό θα έχει αποτέλεσμα ... Δηλαδή οι Πρόεδροι θα τα  
φέρνουν όλα αυτά με αποδείξεις και έτσι και η Διοίκηση με την πιο στενή έννοια θα απαλλαχθεί από το βάρος της  
καθημερινότητας σε ένα σημαντικό βαθμό. Θεωρώ λοιπόν ότι είναι υποχρέωσή μας  να προχωρήσουμε . Γι΄αυτό  
και καταθέτω την πρόταση” 
 Το Δ.Σ. αφού άκουσε την εισήγηση του Προέδρου και μετά από διαλογική συζήτηση και όπως ειδικότερα στα 
μαγνητοφωνημένα πρακτικά αναγράφεται, 
και αφού έλαβε υπόψη του

• την παρ. 7 του άρθρου 67 του Ν.3852/2010

• το περιεχόμενο του προαναφερόμενου θέματος,  το οποίο αν και δεν περιλαμβάνεται στην ημερήσια 

διάταξη, πρέπει να συζητηθεί κατά προτεραιότητα, λόγω της κατεπείγουσας φύσης του

Α  π  οφασίζει     ομόφωνα     
Την συζήτηση του θέματος «Ενεργοποίηση Πάγιας Προκαταβολής για τους Προέδρους Τοπικών 

Κοινοτήτων Δήμου Αλμωπίας» Από τη στιγμή που το Δημοτικό Συμβούλιο με την απόλυτη πλειοψηφία του 
συνολικού αριθμού των μελών του αποφάσισε ότι το εν λόγω θέμα, το οποίο δεν ήταν γραμμένο στην ημερήσια 
διάταξη είναι κατεπείγον,  θα αποφασίσει επί του συγκεκριμένου θέματος επίσης με την απόλυτη πλειοψηφία 
του συνολικού αριθμού των μελών του και κατόπιν ακολούθησε αναλυτική διαλογική συζήτηση πάνω στην 
πρόταση του κ.Χουρσόγλου, όπου μεταξύ άλλων οι Δ.Σ. τοποθετήθηκαν ως εξής :  

κ. Ασβεστόπουλος  Δ.: “..Επειδή έβαλε θέμα ακριβώς σε κάθε Δημοτικό Διαμέρισμα συγκεκριμένου ποσού  ο  
κ. Χουρσόγλου,  μήπως είναι προτιμότερο  συζητώντας το να το δούμε μήπως είναι ανά εγγεγραμμένο πολίτη και  
όχι ανά Δημοτικό Διαμέρισμα .Και σίγουρα γνωμικά μπορεί να γίνει   γιατί σε όλο τον κόσμο υπάρχουν πάγια  
ποσά ”. 
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κ.Τσιμτσιρίδης  Γ  :  “   Είναι  προβλεπόμενη  διαδικασία  η  πάγια  εντολή   και  προκαταβολή.  Η  πάγια  εντολή  
αναφέρεται στις υπηρεσίες και η πάγια προκαταβολή αναφέρεται στις Τοπικές Κοινότητες. Υπάρχει ένα μεγάλο  
ζήτημα  και  ένα   πολύ  μεγάλο  ερωτηματικό  το  οποίο  πρέπει  να  απαντήσουμε  εδώ  πέρα  σήμερα.  Η  πάγια  
προκαταβολή που θα δοθεί στους Προέδρους θα αφορά ποιους κωδικούς ; Γιατί η πάγια προκαταβολή αφορά  
συγκεκριμένους  κωδικούς.  Δεν  είναι  θέμα μη γνώσης  είναι  θέμα δυσκολίας  υλοποίησης  .  Άρα θα πρέπει  να  
αποφασίσουμε τι ποσό θα δώσουμε στους ανθρώπους, ένα, υπάρχει ήδη πρόταση και από κει και πέρα θα πρέπει  
να δούμε αν υπάρχει δυνατότητα  οικονομική σε αυτό,  αλλά τι κωδικούς θα κληθούν αυτοί οι άνθρωποι  , γιατί  
έτσι  λειτουργεί  δυστυχώς  η  πάγια  εντολή  και  η  πάγια  προκαταβολή.  Ποιους  κωδικούς  οι  οποίοι  είναι  
εγγεγραμμένοι  στον  προϋπολογισμό έχουν  υπόλοιπα  στον  προϋπολογισμό  θα  κληθούν  αυτοί  οι  άνθρωποι  να  
καλύψουν.  Και γιατί το λέω αυτό .  Γιατί είναι  εξαιρετικά σημαντικό.  Γιατί αν αυτούς τους ανθρώπους,  τους  
Προέδρους,  πραγματικά  τους  δώσουμε  την  δυνατότητα   να  χειριστούν  χρήματα  με  πάγια  προκαταβολή  και  
αφορούν άρδευση,   δλδ αφορούν γενικότερα ανταποδοτικές υπηρεσίες, μετά όλη αυτή η διαδικασία θα πρέπει να  
διαφοροποιηθεί σε ότι αφορά τον προϋπολογισμό, σε κάποια πράγματα που δεν θα αφορούν άρδευση, σε κάποια  
πράγματα που δεν αφορούν ανταποδοτικές υπηρεσίες και σε κάποια πράγματα που θα αφορούν  κάποιες άλλες  
κατηγορίες δαπανών. Και τίθεται ένα ερώτημα. Όταν θα δώσουμε λοιπόν και θα φέρω ένα παράδειγμα, χίλια  
ευρώ για ανταποδοτικές υπηρεσίες που είναι μέσα και η άρδευση και από αυτά τα χρήματα αυτοί οι άνθρωποι θα  
κληθούν να αγοράζουν βαν ας πούμε,  κάπως έτσι θα λειτουργεί. Αυτά τα χρήματα δεν θα μπορούμε να τους τα  
ξαναδώσουμε  δεύτερη  φορά.  Γιατί  ήδη  θα  έχει  ενεργοποιηθεί  ο  κωδικός  αυτός    ο  οποίος  θα  αφορά  το  
συγκεκριμένο μέτρο και αυτά τα χρήματα θα διοχετεύονται μέσα από τους Προέδρους. Αυτά είναι θέματα που θα  
πρέπει να αποφασίσουμε...αυτά είναι τα τεχνικά ζητήματα ...   τα οποία πρέπει να απαντηθούν  και από κει και  
πέρα  δεν θεωρώ εγώ ότι  αν υπάρχει δυνατότητα οικονομική, γιατί τώρα το θέμα όπως μπαίνει έχει να κάνει και  
με την απολογιστική χρέωση ανά τοπική κοινότητα , που πλέον με αυτό το τρόπο , ήταν εξαιρετικά σοφό   από  
όλους μας η απόφαση που πήραμε στο να πάμε σε αυτό το τρόπο χρέωσης γιατί πλέον θα έχουμε τη δυνατότητα  
τώρα να διαχωρίσουμε τα πράγματα ανά τοπική κοινότητα και να κάνουμε αυτό που είπες κ. Ασβεστόπουλε. Ότι  
ενδεχομένως  θα πάει με ...  κριτήρια. Γιατί να πάρει ας πούμε το Άλωρο δύο χιλιάρικα και οι Πρόμαχοι να  
πάρουν πάλι δύο χιλιάρικα...Λοιπόν τέτοιου είδους τεχνικά ζητήματα τα οποία θα πρέπει  να λυθούν, αλλά το  
κυριότερο όλων είναι ότι όταν θα τους δώσουμε τους ανθρώπους χρήματα για τις ανταποδοτικές υπηρεσίες για το  
συγκεκριμένο κωδικό δεν μπορούμε να τους ξαναδώσουμε από τον γενικό προϋπολογισμό.” 
κ. Πασόης Δ.“Εμπλουτίζοντας όλα αυτά που ειπώθηκαν θέλω να αναφέρω ότι πράγματι υπάρχει θεσμοθετημένος  
θεσμός να υπάρχει πάγια προκαταβολή για τους Προέδρους . Το ζήτημα είναι ότι υπάρχουν εγγενείς δυσκολίες.  
Σίγουρα και εγώ ήθελα και ο τωρινός Δήμαρχος θα θέλει, να διευκολυνθεί σε αυτό το τομέα. Εγώ πιστεύω αν  
πάρουμε μία απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου, ενισχύουμε την θέση του Δημάρχου απέναντι στις υπηρεσίες. Και  
να βάλω και άλλα θέματα όπως ανέφερε και ο Αντιδήμαρχος το θέμα της πάγιας προκαταβολής να μην είναι  
ισόποσο. Να ληφθούν κάποιοι παράγοντες, κάποια κριτήρια. Έτσι είναι και το δίκαιο δηλαδή. Να μπουν κάποια  
κριτήρια, αγρόκτημα, έκταση αγροκτήματος, πληθυσμός και όλα αυτά . Δηλαδή να μην είναι ενιαίο .. Εγώ πιστεύω  
να πάρουμε μια απόφαση,  ενισχύουμε και την θέση του Δημάρχου απέναντι στις υπηρεσίες.  Με τις υπηρεσίες,  
δυσκολεύομαι πραγματικά , το συναντήσαμε και εμείς. Πραγματικά και υποσχεθήκαμε κιόλας στους Προέδρους,  
να δώσουμε κάποιο ποσό. ..”
κ.Νικολαϊδης Κ. “ Εγώ θεωρώ ότι αυτό το θεσμό θα έπρεπε να τον χειροκροτήσει οποιαδήποτε Διοίκηση Δήμου.  
Πιστεύω βοηθάει και λύνει τα χέρια της καθημερινότητας για κάθε Δημοτική Αρχή. Και εμείς το επιδιώξαμε, δεν  
το καταφέραμε τελικά. Μακάρι να τα καταφέρναμε. Δεν θα μπω στην διαδικασία το πως θα υλοποιηθεί . Έχει  
υλοποιηθεί σε αστικούς Δήμους. Δεν ξέρω αν είναι υποχρέωση ανταποδοτικών ή οτιδήποτε άλλο, αυτό δεν είναι  
ευθύνη του Δημοτικού Συμβουλίου νομίζω να το καθορίσει. Και ας το ψάξουν οι υπηρεσίες  πως και τι θα γίνει.  
Επειδή θεωρώ δεν πρέπει να δεσμευτούμε με ποσό γιατί δεν ξέρουμε την δυνατότητα του Δήμου, μην πούμε δλδ  
δύο χιλιάρικα και δεν έχουμε να τα δώσουμε,  απλά να ενεργοποιηθεί κάποια στιγμή η παγία γιατί είναι ένα  
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εργαλείο  που  θα  βοηθήσει  την  καθημερινότητα.  Ένα  λουκέτο  χρειάζεται  ένας  Πρόεδρος  και  δεν  έχει  την  
δυνατότητα να πάει να το αλλάξει. Μία λάμπα χρειάζεται και την λάμπα θα την πάρει από  τον ιδιώτη αυτός μισό  
ευρώ και ο Δήμος θα την πάρει  οχτώ ευρώ. .. Απλά λέω να ψηφιστεί τώρα ότι πρέπει να ενεργοποιηθεί αυτός ο  
Κωδικός για να έχει κάποια στιγμή την δυνατότητα και αυτός ο Πρόεδρος ο φουκαράς που τον πιέζουν να πάει να  
αλλάξει μία λάμπα να βρεί μία λάμπα να την αλλάξει”\
Τσιμτσιρίδης Γ. “Εγώ θα ήθελα λίγο να εμπλουτίσω την πρόταση του κ. Χουρσόγλου. Με βάση αυτά που είπε ο κ.  
Νικολαϊδης  να προτείνω τα εξής : Mετά από μία άμεση συνάντηση που θα πρέπει να κάνουμε μαζί με τους  
Προέδρους και μία Επιτροπή Δημοτικών Συμβούλων με τη δική μου παρουσία η οποία θα έρθει εδώ να συζητήσει  
το θέμα με τους Προέδρους έτσι ώστε να βάλουμε τα τεχνικά ζητήματα και να τους ρωτήσουμε τους ανθρώπους  
τι θέλουν να διαχειριστούν, γιατί είναι πολύ σημαντικό κατά τη δική μου άποψη το τι θέλουν να διαχειριστούν, να  
κάνουμε όλο αυτό το πακέτο της πρότασης και να το φέρουμε σε επόμενο ΔΣ, ως ολοκληρωμένη πρόταση έτσι  
όπως το έθεσε ο κ. Νικολαίδης αλλά μετά από μια σειρά Διαβούλευσης, λίγων ημερών, ή μέχρι το επόμενο Δ.Σ.  
Εμπλουτίζω δλδ λίγο παραπάνω την πρόταση του  Κώστα”.  

κ. Βέσκος Δ. “εφόσον υπάρχει αυτή η διαδικασία,  πρέπει να υπάρχει ένα δεσμευτικό χρονοδιάγραμμα. Γιατί αν  
το αφήσουμε να κυλήσει , θα χάσουμε χρόνο και  θα περάσουν πράγματα τα οποία θα μπορούσαμε να λύσουμε.  
Να ολοκληρώσω την πρόταση, έστω χωρίς τις πολλές  λεπτομέρειες  θα είναι θετικό.”
κ.Χουρσόγλου Χ. “Εγώ κ. Σωτηριάδη έκανα την πρόταση συγκεκριμένη κατά λέξη και έβαλα και ποσό. Επειδή  
το ποσό αντιστοιχεί  περίπου  και μπήκαμε   στη διαδικασία πληθυσμιακά, μικρό – μεγάλο χωριό και  το ποσό  
ιδιαίτερα το σκέφτηκα λέγοντας ότι μία αντιμισθία ενός Αντιδημάρχου είναι κάπου εκεί. Όσο μικρό, όσο μεγάλο  
το ελάχιστο που δικαιούται το κάθε χωριό την πρώτη φορά που θα γίνει,  αν περάσει η ψήφιση τώρα από τη  
Διοίκηση, θεώρησα λοιπόν  ότι δύο χιλιάδες ευρώ είναι ένα μικρό ποσό αλλά σημαντικό.......  Μη φοβόμαστε  
λοιπόν τους Προέδρους ίσα-ίσα να χειροκροτήσουμε όσο πιο γρήγορα γίνεται γιατί πιστεύω ότι θα ψηφιστεί η  
πρόταση να πάρουν τα χρήματα και στην πράξη εν' όψει της αρδευτικής περιόδου να βγάλουν το Δήμο από το  
αδιέξοδο...αυτή  την  φόρμουλα  την  έχουν  ακολουθήσει  πολλοί  Δήμοι  σε  αυτή  τη  χώρα  και  έχει  φέρει  πολύ  
ικανοποιητικά αποτελέσματα από Δημάρχους και Αντιδημάρχους οι οποίοι δηλώνουν πολύ ικανοποίηση  ...και  
έδωσαν στους Προέδρους την δυνατότητα να χειριστούν προβλήματα,  να τα λύσουν τα προβλήματα, άλλωστε  
αυτοί είναι εκλεγμένοι να μην το ξεχνάμε αυτό...Θεωρώ λοιπόν σε δεύτερο χρόνο την επόμενη χρονιά  όλες αυτές  
οι δυσλειτουργίες που θα προκύψουν θα μπορέσουμε να τις λύσουμε.   Άλλωστε είμαστε τέλος Απριλίου...στην  
καλύτερη των περιπτώσεων κ. Δήμαρχε, να περάσει η απόφαση να εγκριθεί , να δρομολογηθεί θα πάμε  Ιούνιο,  
ώστε  να δώσουμε  τα χρήματα στους Προέδρους,  ή μέρος  των χρημάτων αν θέλετε...Τα προβλήματα που θα  
λύσουν θα είναι τεράστια.”
κ. Κόγιος Α. “τώρα μπορούμε να ψηφίσουμε μόνο ευχή. Ξεκινάμε όπως πρέπει να γίνει από τις Οικονομικές  
Υπηρεσίες , να δει όλο το πλαίσιο , πως θα κινηθούμε και αν θα υπάρχουν και χρήματα κιόλας . Γι'αυτό λέω ότι  
προς  το  παρόν  μόνο  ευχή  μπορούμε  να  ψηφίσουμε.  Θα  πρέπει  να  'ρθει  ολοκληρωμένη  πρόταση  από  την  
Οικονομική Υπηρεσία”.  

κ. Τσιμτσιρίδης  “επί της προτάσεως του κ. Χουρσόγλου εγώ δεν διαφωνώ. Αλλά για να την κάνουμε πολύ πιο  
συγκεκριμένη και να την τεκμηριώσουμε. Η δική μου πρόταση θα είναι επί της πρότασης του κ. Χουρσόγλου , να  
γίνει η διεργασία έστω και μέχρι το επόμενο Δ.Σ. και να 'ρθει το θέμα με πρόταση στο επόμενο Δ.Σ. ως θέμα  για  
ψήφιση,  με το ύψος του ποσού και να συγκροτηθεί  τώρα η επιτροπή από Δημοτικούς Συμβούλους όλων των  
παρατάξεων οι οποίοι θα συμμετέχουν στην συνάντηση που θα γίνει με τους Προέδρους, έτσι ώστε να ακούσουμε  
και τις απόψεις τους...”  . 
κ. Βέσκος Δ. “εγώ θα επιμείνω ξανά ότι νομίζω πρέπει να ψηφίσουμε σήμερα, να πάρουμε θετική απόφαση για  
να  προχωρήσουμε   τη  διαδικασία  και  να  προβλέψουμε  μέσα  στην  απόφαση  ότι  όποιες  τεχνικές  και  άλλες  
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λεπτομέρειες υπάρχουν μέσα από διάλογο  με την όποια επιτροπή κτλ να προστεθούν και θα διορθώσουν την  
πρώτη μας απόφαση”
κ. Πασόης Δ. “εγώ θα συν ταχθώ με την πρόταση του κ. Βέσκου να ενεργοποιηθεί δλδ να ψηφίσουμε να δοθεί η  
πάγια προκαταβολή και να βάλουμε ένα χρονοδιάγραμμα στο επόμενο Συμβούλιο να καθοριστεί...”
Κατόπιν ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κάλεσε τα μέλη να ψηφίσουν σχετικά με τις προτάσεις που έχουν
“Καταρχάς βλέπω ότι όλοι συμφωνούμε να δοθεί η Πάγια Προκαταβολή.
Η μία πρόταση του κ. Χουρσόγλου να δοθεί το ποσό πάγιας προκαταβολής 2.000 ευρώ ανά Τ..Κ.
Και η άλλη πρόταση ήταν στο επόμενο Δ.Σ. αφού συγκροτηθεί  η όποια ομάδα γίνει    να το δούμε και  να 
φέρουν συγκεκριμένη πρόταση με τις τοποθετήσεις που βάλανε οι συνάδελφοι. 
Με την πρόταση του κ. Χουρσόγλου συντάχθηκαν οι Δ.Σ. : Χουρσόγλου Χ., Ουργαντζόγλου Α., Μπάτσης Χ., 
Βέσκος  Δ.,  Ρώσσης  Ι.,  Πασόης  Δ.,  Καλδερεμτζή  Δ.,  Μπαγκή  Αικ.,  Ιωαννίδης  Ι.,  Μπογδάνης  Μ., 
Ασβεστόπουλος Δ., Αμπάρη Γ., 
Με την  πρόταση του  κ.  Τσιμτσιρίδη  συμφώνησαν  οι  Δ.Σ.  :  Τσιμτσιρίδης  Γ.,  Αβραμίκας  Σ.,  Κετικίδης  Ι., 
Γούδης Γ., Σαββίδης Γ., Σωτηριάδης Σ., Χατζηγιαννίδης Γ., Δόντσος Χ., Γεωργίου Χ., Ζιάκα-Βαλιανάτου Μ-
Κ., Ζαχαριάδης Κ..
Ο κ. Κόγιος Ανδρέας δήλωσε “η πρόταση μου είναι :καλύτερα τεχνικά να μπει από την Οικονομική Υπηρεσία  
πρόταση ολοκληρωμένη , τώρα αυτό είναι μια ευχή. Γι' αυτό το λόγο ψηφίζω λευκό”

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος κάλεσε το Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά.
Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση και όπως ειδικότερα στα μαγνητοφωνημένα 

πρακτικά αναγράφονται και αφού άκουσε   την εισήγηση του κ.  Χουρσόγλου  Χρήστου  και  τις  σχετικές 
διατάξεις του ν. 3463/2006 και ν. 3852/2010, 

Α  π  οφασίζει κατά πλειοψηφία  
(με 12 ψήφους υπέρ) 

Την ενεργοποίηση της πάγιας προκαταβολής για τους Προέδρους των Τοπικών Κοινοτήτων Δήμου Αλμωπίας, 

ύψους 2.000 ευρώ ανά τοπική κοινότητα.  

● Ο κ. Κόγιος Ανδρέας και ο κ. Νικολαϊδης Κων/νος ψήφισαν λευκό.

Η παρούσα απόφαση έλαβε  αριθμό   83/2017
.............................................................................................................................................................
Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό, υπογράφεται ως εξής:

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ   
  (υπογραφή)   

Ακριβές Απόσπασμα
Αριδαία  21-4-2017

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

  ΣΩΤΗΡΙΑΔΗΣ ΣΥΜΕΩΝ

ΤΑ   ΜΕΛΗ
 (υπογραφές)
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